
 آرمان ملى: تیم تراکتور در هفته هاى نخست لیگ موفق 
به کسب پیروزى نشده است. در حالى که خمز اعتقاد دارد این 
تیم را نبسته، مالک باشگاه تراکتور معتقد است این تیم بهترین 

تیم تاریخ است! 
  بستن تیم 

پاکو خمز سرمربى تیم تراکتورسازى تبریز در نشست خبرى 
پس از دیدار مقابل سپاهان در خصوص واگذارى نتیجه در اولین 
دیدار فصل به حریف، اظهار کرد: خوب نبودن ما فقط مربوط 
به گل سوم نبود، کلاً خوب نبودیم و درحد اندازه تراکتور بازى 
نکردیم. همه از خوب بودن بازیکنان تراکتور صحبت مى کند اما 
بازیکنان باید توانایى و خوب بودنشان را در زمین نشان دهند. 
از بازیکن تا خود من خوب نبودیم. مسئولیت شکست در درجه 
اول با من است. خمزه با اشاره به عملکرد داورى در جریان بازى 
تراکتور و سپاهان و صدور کارت هاى زرد زیاد، گفت: من این 
تیم را نساختم. فکر مى کنم فوتبالى که در ایران بازى مى شود 
متفاوت است. وقفه هایى در جریان مسابقه رخ مى دهدخیلى 
زیاد است. از نظر داورى مشکلى ندیدم. داور در سطح خیلى 
خوبى قضاوت کرد، قضاوت داورى در نتیجه دخیل نبود. وى در 
ادامه در خصوص ساخته نشدن تیم توسط خودش، بیان کرد: 
در انتخاب اکثر گزینه ها من دخالتى نداشتم و این گونه نبوده 
است. باز شدن پنجره نقل انتقالات تراکتور در روزهاى گذشته 
تأثیرى در روند نقل انتقالات نداشته و ربطى ندارد. فکر مى کنم 
خیلى با غرور تیم را بسته ایم و در حال حاضر داریم هزینه آن 

را پرداخت مى کنیم. 
  صحبت مالک

هفته گذشته محمدرضا زنوزى مطلق در ضیافت شام 
مشترك با اعضاى تیم، اظهار داشت: به بازیکنانى که به تازگى 
به تراکتور آمده اند، خوشامد گفته و به بازیکنانى هم که از سال  
گذشته همراه ما هستند، خسته نباشید مى گویم. از آقاى خمز 
و همکارانش نسبت به نتایج فصل گذشته تشکر مى کنم. اگر 
بدشانسى نمى آوردیم، مى توانستیم فصل گذشته تا روز آخر 
براى قهرمانى بجنگیم. به هر حال کسب جایگاه چهارمى هم 
قابل قبول بود. مالک باشگاه تراکتور با بیان اینکه بازیکنان 
بزرگى به تیم اضافه شده اند، افزود: پوست اندازى خوبى در 
تیم انجام گرفته و کارشناسان معتقدند با افزایش هماهنگى 

نتایج بهترى کسب خواهیم کرد. زنوزى مطلق با اشاره به 
صحبت هایش در برنامه فوتبال برتر خاطرنشان کرد: کارشناسان 
فوتبال معتقدند بهترین تیم تاریخ لیگ برتر را گردهم جمع 
کرده ایم و من به این موضوع باور دارم. اصحاب رسانه باید این 
سوال را از مدیران، بازیکنان باتجربه و کارشناسان منصف و 
عادل بپرسند. برخى ها شیطنت کرده و این سوال را از آقاى 
خمز که در تمام 23 دوره لیگ برتر حضور نداشت، پرسیده اند. 
ما که سال هاست در فوتبال ایران حضور داریم، مى دانیم که طى 
این سال ها چه بازیکنانى در باشگاه بوده اند. آیا تاکنون چنین 
بازیکنان بزرگ داخلى و خارجى همچون اعضاى کنونى تراکتور 
در یک تیم کنار هم جمع شده اند؟ چهار بازیکن خارجى مان 
جزو بهترین خارجى هاى لیگ ایران هستند. معمولاً باشگاه ها 
یکى دو ستاره دارند، ولى اکثر بازیکنان ما ستاره و داراى تجربه 

ملى و بین المللى هستند. 
  مدیرعامل چه گفت؟

هوشنگ نصیرزاده، روز جمعه 27 مردادماه در گفت وگو 
با برنامه شب هاى فوتبالى در واکنش به اظهارات خمس 
مبنى بر اینکه تیم با تفکرات وى بسته نشده است، عنوان 
کرد: جمله بندى او مناسب نبود و من با او صحبت مفصلى 
داشتم. ایشان لیستى داشتند، تک تک بازیکنان با نظر ایشان 
بوده و هیچ بازیکنى، بدون نظر ایشان نیامده. ما حتى آرمان 
رمضانى را خواستیم بیاوریم، ایشان چندان موافقت نداشت و 
نیاوردیم. تمام بازیکنان با نظر ایشان آمده و فکر کنم ایشان 

صحبت هایشان را اصلاح کردند. 
  نظر کارشناس 

هافبک سابق تراکتور به اظهار نظر مالک این باشگاه واکنش 
نشان داد. مهدى کریمیان در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: 
تراکتور در دو هفته ابتدایى فصل به رغم اینکه نتایج بازى ها 
را واگذار کرده است، الخصوص در دیدار با پرسپولیس نمایش 
ضعیفى از خود نشان نداده و نمایش نسبتاً خوبى داشته است. 
وى با بیان اینکه از لحاظ فنى این تیم به یک مهاجم نوك با 
کیفیت نیازمند است گفت: من معتقدم اصلى ترین دلیل عدم 
نتیجه گیرى تراکتور در طى این دو دیدار، بیشتر از مسائل 
فنى به حواشى پیرامون این تیم بازمى گردد. کریمیان افزود: 
همچنین این دو باخت بر اساس اشتباهات فردى صورت 

گرفت، پاکو خمس هیچ گاه این موضوع را مطرح نکرده و 
این نشان از شخصیت والاى سرمربى تراکتور است، معتقدم 
تراکتور مى تواند در لیگ برتر نتایج به دست آمده را جبران 
کرده و عملکرد خوبى در مرحله ى پلى آف لیگ قهرمانان آسیا 
داشته باشد. هافبک پیشین تراکتور ادامه داد: اصلى ترین نیاز 
تراکتور در این برهه زمانى، یک ریکاورى روحى کامل است و 
پاکو خمس باید این موضوع را در دستور کار خود قرار دهد. وى 
در واکنش به اظهارات جنجالى امیرحسین حسین پور، بعد از 
باخت تراکتور مقابل پرسپولیس مبنى بر اینکه برخى هم تیمى 
هایش نسبت به باخت تیم بى توجه هستند، عنوان کرد: مطرح 
شدن چنین بحث توسط یک بازیکن نشان از این است که در تیم 
تراکتور همدلى وجود ندارد، مدیرعامل این باشگاه مى خواهد 
توپ را به زمین بازیکنان خارجى بیندازد و پاى این بازیکنان را 
به میان کشیده است. وى در رابطه با دیدار تراکتور مقابل شارجه 
امارات در مرحله پلى آف لیگ قهرمانان آسیا افزود: بازى هاى 
آسیایى به مراتب آسان تر از دیدار هاى لیگ برتر است، مطمئناً 
بازى در ورزشگاه یادگارامام (ره) کار را براى حریف تراکتور 
دشوارتر مى کند، هرچند که هواداران تراکتور براى حضور 
در این ورزشگاه از بسیارى از امکانات رفاهى محروم هستند و 
به دشوارى خودشان را به یادگار امام (ره) مى رسانند. بازیکن 
سابق تراکتور گفت: معتقدم تراکتور مى تواند با احیاى بازیکنان 
از لحاظ شرایط روحى و روانى در دیدار پلى آف لیگ قهرمانان 
آسیا برابر شارجه امارات به پیروزى برسد. کریمیان در واکنش 
به اظهار نظر مالک باشگاه تراکتور مبنى بر اینکه این تیم بهترین 
تراکتور تاریخ است عنوان کرد: این تیم بهترین تراکتور تاریخ 
نیست، حتى اگر بهترین تیم تاریخ هم بود، نباید این موضوع 
را مطرح مى کردند، چراکه باعث ایجاد فشار مضاعف بر روى 
بازیکنان مى شود.  هافبک پیشین سپاهان متذکر شد: در دو 
هفته ابتدایى لیگ برتر تیم سپاهان در مقایسه با دیگر تیم ها 
منسجم تر بوده و این باشگاه ابزار کار و خواسته هاى مورایس را 
فراهم کرده است .  کریمیان خاطرنشان کرد: به نظرم هواداران 
سپاهان امسال به جز قهرمانى تیم محبوبشان به چیز دیگرى 
راضى نخواهند شد و این تیم یک سر و گردن بالاتر از دیگر رقبا 
است، پرسپولیس حواشى زیادى دارد، اما استقلال با داشتن 

شرایطى متفاوت عملکرد خوبى داشته است. 
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گفت وگو

  کوتاه
فارس: ولى امجدى داور فوتسال ایران درمورد انصراف 
داوران تهرانى از قضاوت در هفته چهارم لیگ برتر فوتسال، 
اظهار داشت: همه دوستانى که در این هفته به عنوان داور 
دوم از سوى کمیته داوران براى قضاوت در لیگ معرفى شدند 
بالاى44 سال سن دارند. با توجه به سن بالا انتظار داشتیم 
کمیته داوران به ما احترام بگذارد. در این 20 سالى که داور 
بودم از لحاظ مالى هیچ چیز براى من نداشته است. اگر سیگار 
مى فروختم، الان 2 خانه داشتم. بحث ما با کمیته داوران بحث 
مالى نبوده ما فقط احترام خواسته و چیز زیادى نخواستیم. اما 
متاسفانه ریاست کمیته داوران با طناب پوسیده وحید عرض 
پیما کمک دستیار مدرسى که خود پیشینه قابل اعتنایى در 
این مملکت نداشته، گوش کرده و ما را از جلسه قضاوت در 

لیگ محروم کرده است. 

بیــن المــلل
  به گزارش مارکا، رئال مادرید در هفته دوم رقابت هاى 
لالیگا به مصاف آلمریا رفت و توانست با درخشش بلینگام 
با نتیجه 3 بر یک به پیروزى دست پیدا کند. با این نتیجه 
رئال مادرید با 6 امتیاز در صدر جدول لالیگا قرار گرفت و 
آلمریا بدون امتیاز در قعر جدول رده بندى جاى گرفت. 
جود بلینگام با دو گل و یک پاس گل ستاره رئال مادرید در 
دیدار با آلمریا بود. او پس از بازى در مورد عملکردش گفت: 
من 10 برابر بهتر از فصل گذشته هستم. با این بازیکنان 
احساس راحتى مى کنم و هر روز در حال یادگیرى هستم. 
سطح بازیکنان در رئال خیلى بالاست و من مانند اسفنجى 
هستم که هر چه هم تیمى هایم به من مى گویند را جذب 
مى کنم. بلینگام 20 ساله تابستان امسال با 103 میلیون 
یورو به اسپانیا نقل مکان کرد. آریباس در دقیقه 3 این دیدار 
آلمریا را پیش انداخت اما در ادامه رئال مادرید با درخشش 
بلینگام به سه گل رسید. بلینگام در این دیدار در دقایق 19 و 
60 گل زنى کرد و در دقیقه 73 پاس گل وینیسیوس جونیور 
را داد. تونى کروس در دقیقه 5+45 گل زنى کرد که VAR این 
گل را مردود اعلام کرد. بازیکن فصل قبل بوروسیا دورتموند 

در بخش دیگرى از صحبت هایش نیز 
افزود: مهم ترین چیز این است که 
من خوب بازى کنم و نقش خودم 
را انجام دهم. خوشحالم که دو 
گل به ثمر رساندم و به تیم کمک 
کردم تا پیروز شود ولى این کافى 

نیست و باید در تمام زمینه هاى 
بازى ام کار کنم و به بازیکن 

بهترى تبدیل شوم. 

دونده اى با ماه ها اردوى خارجى 
و رکوردهاى معمولى! 

فارس: مرحله مقدماتى دوى 100 متر 
مسابقات دوومیدانى قهرمانى جهان شب 
گذشته برگزار شد و حسن تفتیان که از طریق 
رنکینگ و نه کسب سهمیه به این مسابقه رفته 
بود، در پایان با رکورد 10. 17 ثانیه در گروه 
خود پنجم شد و نتوانست به مراحل بالاتر 
برسد. تفتیان که حدود 8 ماهى است یک 
سره در اردوهاى خارجى جامائیکا و فرانسه 
به سر مى برد، رکوردهایى ثبت مى کند که 
چند سال قبل بسیار بهتر از آنها را ثبت کرده 
و مشخص نیست این اردوهاى پر هزینه چه 
تاثیرى در عملکرد وى داشته است. اگر قرار 
است این اردوها تاثیرى در عملکرد یک ورزشکار 
نداشته باشد، چطور انقدر هزینه براى آن صورت 
مى گیرد، در حالى که با تمرین در ایران و مربى 
داخلى هم مى تواند به کوردهاى فعلى برسد 
و این هزینه هاى هنگفت صرف پرورش چند 
استعداد دیگر شود که قطعا به نفع دوومیدانى 
خواهد بود نه تنها یک نفر! حدود یک ماه دیگر 
بازى هاى آسیایى هانگژو آغاز مى شود و شاید 
این دونده هنوز در باد برنز قهرمانى آسیا خوابیده 
است، اما باید بداند که بازى هاى آسیایى شرایط 
به مراتب متفاوت ترى دارد و قطعا دوندگان 
کشورهاى دیگر با تمام توان حاضر خواهند شد. 

خارج ازمستطیل سبز

زمان حضور تماشاگران 
در ورزشگاه آزادى؟

 مسئول برگزارى مسابقات سازمان لیگ 
حضور  براى  ابلاغیه اى  هنوز  کرد  اعلام 
تماشاگران در ورزشگاه آزادى به این سازمان 
ابلاغ نشده است. سهیل مهدى در گفت وگو 
با تسنیم، درباره تکلیف حضور تماشاگران در 
ورزشگاه آزادى براى دیدار هفته سوم لیگ برتر 
فوتبال بین تیم هاى پرسپولیس و ذوب آهن 
اصفهان و اهداى جام قهرمانى سوپرجام به 
پرسپولیس اظهار داشت: هنوز ابلاغیه اى براى 
حضور تماشاگران نیامده است. اهداى جام 
قهرمانى سوپرجام بستگى به تعامل باشگاه 
پرسپولیس و روابط عمومى سازمان لیگ دارد و 

باید خودشان را هماهنگ کنند. 

خبـــــر

سنگ تمام سپاهان، ساختار خوب استقلال 

مطابق انتظار سه تیمى که فصل قبل تا هفته هاى آخر 
مدعى قهرمانى بودند این فصل هم بخت هاى اول فتح جام 
هستند و خیلى زود هم در کورس قهرمانى قرار گرفتند. 
پرسپولیس در روزى تراکتور را در خانه اش شکست داد که 
برنامه خود را روى استفاده از ضدحملات گذاشته بود. در این 
بازى تراکتور بیشتر مالکیت توپ را در اختیار داشت اما یک 
اشتباه عجیب که دروازه بان این تیم روى محاسبات غلط خود 
انجام داد فرصت گلزنى بسیار خوبى را به بازیکن پرسپولیس 
داد تا گل برترى زده شود. دروازه بان تراکتور نباید به خاطر 
اشتباهى که انجام داد به شماتت خود ادامه دهد. قطعاً 
اشتباه پیش مى آید و این دروازه بان آینده دار که فصل قبل در 
آلومینیوم اراك توانایى هاى بالاى خود را نشان داد در تراکتور 
بازى هاى بسیار خوبى انجام مى دهد و اشتباهاتى را که تا اینجا 
داشته جبران مى کند. تراکتور تیم پرمهره اى است و چنین 
تیم هایى به زمان نیاز دارند تا روى دور پیروزى قرار بگیرند. 
پرسپولیس روى هوش بالا و خلاق بودن یحیى گل محمدى 
آغاز بسیار خوبى داشته و یکى از دلایلى که این تیم در فصول 
اخیر بیش ترین قهرمانى را کسب کرده همین موضوع است 
که باعث خواهد شد تا این فصل هم از مدعیان جدى باشد. 
شاکله اصلى پرسپولیس حفظ شده و بازیکنانى هم براى 
تقویت تیم جذب شده اند. قطعاً در هفته هاى اینده شاهد 
بازى هاى بهترى هم از پرسپولیس خواهیم بود و این تیم در 
صورت برترى در دربى، مى تواند صدرنشینى را هم به خود 
اختصاص دهد. قطعاً بازیکنانى که نقشى کلیدى در تیم دارند 
باید در لحظات حساس و خطرناك به کمک تیم خود بیایند 
و این موضوع در بازى با ملوان توسط حسینى حس شد. اگر 
پنالتى گل مى شد ملوان روحیه اى دوچندان مى گرفت اما با از 
دست رفتن چنین فرصت خوبى، شرایط به نغع استقلال شد و 
تیم در بازى باقى ماند. در فصل نقل و انتقالات شاهد بى مهرى 
مدیریتى به استقلال بودیم و جواد نکونام و شاگردانش در 
پیش فصل سراسر حاشیه داشتند. با وجود شرایط بدى که بر 
تیم حاکم بود استقلال در هفته اول صنعت نفت را شکست 
داد و در هفته دوم هم برنده شد. 6 امتیازى که تا اینجا کسب 
شده روى غیرت بازیکنان و تلاش کادرفنى بوده، در ادامه باید 
به کمک استقلال رفت تا این تیم از کورس قهرمانى خارج 
نشود. سپاهان با هزینه هاى زیادى که از سوى باشگاه صورت 
گرفت یکى از تیم هاى مدعى باقى ماند. این تیم برابر تراکتور 
و ذوب آهن برنده شد و با توجه به اینکه شاکله تیم حفظ شده 
و چند بازیکن بزرگ هم جذب شده، قطعا شاهد بازى هاى 
بهترى از این تیم خواهیم بود. استقلال در هفته سوم بازى 
بسیار سختى را در اصفهان با سپاهان دارد. جواد نکونام شاگرد 
کارلوس کى روش بوده و مطمئن باشید تیم هاى او به سختى 
گل مى خورند. قطعاً در بازى حساسى که بین دو تیم برگزار 
مى شود سپاهان براى گلزنى کار بسیار دشوارى دارد. از طرفى 
دیگر استقلال نشان داده در ضدحملات خیلى حرفه اى عمل 
مى کند و با وجود آنکه محمدرضا ساکت سنگ تمام گذاشته تا 
سپاهان موفق باشد اما دروازه استقلال با ساختار دفاعى خوبى 
که کادرفنى نکونام ایجاد کرده خیلى سخت باز مى شود. 
برنده این بازى قطعاً گام بلندى را براى بازى هاى ادامه فصل 

برخواهد داشت. 

حسن روشن پیشکسوت تیم ملى و تیم 
استقلال در خصوص شرایط شاگردان نکونام در 

لیگ برتر صحبت کرد. 
نظر شما در خصوص وضعیت استقلال 

در دو هفته گذشته چیست؟
 استقلال با مشکلات زیادى فصل را شروع 
کرده ولى تا اینجاى کار توانسته خودش را خوب 
مدیریت کند و جلو ببرد و همین شش امتیازى 
که کسب کرده کار با ارزشى است که در ادامه 
لیگ به تیم کمک مى کند. نتایج هفته هاى اول 
همیشه در سرنوشت یک تیم تا پایان فصل تاثیر 
بسزایى دارد. استقلال تا اینجا نتایج خوبى کسب 
کرده و امیدوارم در ادامه هم همین روند را ببرد. 
در مورد تقابل استقلال با ملوان چه 

نظرى دارید؟
 شاید از لحاظ فنى بازى خوبى نبود و خیلى ها 
بگویند چنگى به دل نزد ولى تیم ها ابتداى فصل 
معمولاً کیفیت بالایى ندارند و مهم نتایجى 
است که کسب مى شود. معمولاً چند هفته زمان 
مى برد تا یک تیم به آن انسجام لازم براى نمایش 
با کیفیت خودش برسد و از الان نباید به دنبال 
بازى زیبا بود. ملوان هم تیم دست و پا بسته اى 
نیست و هیچ تیمى نمى تواند به راحتى آنها را 

شکست دهد. 
وضعیت استقلال را چگونه ارزیابى 

مى کنید؟
 استقلال تیم خوبى است ولى هنوز نواقصى 
دارد که باید برطرف شود. اینکه نکونام تیمش 
در حال بردن است ولى خودش از شرایط 
راضى نیست و این را علنا در صحبت هایش 
عنوان مى کند اتفاق خوبى نیست. به نظرم 
خطیر در بحث مدیریت نتوانسته خوب عمل 
کند و نیازهاى کادرفنى را برآورده کند و اگر 
این شرایط ادامه پیدا کند استقلال به مشکل 
خواهد خورد. تیم در خیلى از پست ها یا بازیکن 
تخصصى ندارد یا جانشین برایشان روى نیمکت 
نیست. در خیلى از پست ها اگر یک بازیکن 
محروم یا مصدوم شود باید بازیکن غیر تخصصى 
به جایش در آن پست بازى کند و این براى 

استقلال خوب نیست. 
در رابطه با تقابل استقلال با سپاهان 

چه نظرى دارید؟
 سپاهان در حال حاضر پر مهره ترین تیم 
لیگ برتر است و برخلاف استقلال اتفاقا در هر 
پست سه بازیکن خیلى خوب و با کیفیت در 
اختیار دارد. نیمکت نشینان سپاهان به هر تیم 
دیگرى بروند در ترکیب اصلى بازى خواهند کرد. 
بردن این تیم آنهم در اصفهان کار خیلى سختى 
است و به نظرم اگر استقلال بتواند این بازى را 
با پیروزى پشت سر بگذارد قدم بلندى در مسیر 
قهرمانى برداشته است. امیدوارم در روزهاى 
باقى مانده تا پایان فصل نقل و انتقالات، استقلال 
بتواند مهره هاى مد نظرش را در اختیار بگیرد و 

خواسته هاى نکونام برطرف شوند. 

فرزاد حاتمى 
 کارشناس فوتبال 

حسن روشن: 
استقلال تیم خوبى 

است ولى هنوز 
نواقصى دارد

مسى هنگام دریافت جام 
قهرمانى، حرکتى جوانمردانه 

انجام داد. 
او دآندره یدلین، کاپیتان قبلى 
اینتر میامى، را صدا زد و از او 
خواست باهم جام را بالاى سر 

ببرند. 

در شرایطى که سعید عزت 
اللهى هنوز به تمدید قرارداد 
رضایت نداده و شرایط 
جدایى هم براى او تغییرى 
نکرده، تصویرى از این 
بازیکن ملى پوش ایرانى در 
تمرینات وایله منتظر شده 

 . ست ا

بهترین  اختلاف  با  سانه 
بازیکن بایرن در رقابت هاى 
هفته اول بوندسیگا است. 
لروى سانه، ستاره آلمانى، 
پیشنهادى را از بارسلونا 
دریافت کرده اما ترجیح داده 
به حضورش در بایرن مونیخ 

ادامه دهد. 

ت
شــ

س نو
عک
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گل را مردود اعلام کرد. بازیکن فصل قبل بوروسیا دورتموند 
در بخش دیگرى از صحبت هایش نیز 

افزود: مهم ترین چیز این است که 
من خوب بازى کنم و نقش خودم 
را انجام دهم. خوشحالم که دو 
گل به ثمر رساندم و به تیم کمک 
کردم تا پیروز شود ولى این کافى 

نیست و باید در تمام زمینه هاى 
بازى ام کار کنم و به بازیکن 

بهترى تبدیل شوم. 

گل را مردود اعلام کرد. بازیکن فصل قبل بوروسیا دورتموند 
در بخش دیگرى از صحبت هایش نیز 

افزود: مهم ترین چیز این است که 
من خوب بازى کنم و نقش خودم 
را انجام دهم. خوشحالم که دو 
گل به ثمر رساندم و به تیم کمک 
کردم تا پیروز شود ولى این کافى 

نیست و باید در تمام زمینه هاى 
بازى ام کار کنم و به بازیکن 

چرخابى: استقلال، سپاهان و پرسپولیس هنوز چک اول را نخورده اند 

مایلى کهن: 50 سال به آزادى رسیدگى نشد

حسین چرخابى سرمربى سابق سپاهان 
در خصوص تقابل سپاهان و استقلال در 
هفته سوم لیگ بیست و سوم، اظهار داشت: 
برنامه  تراکتور  با  اول  بازى  سپاهان در 
خیلى  من  داشت.  را  خودش  مخصوص 
کنجکاو بودم ببینم این تیم با بازیکنانى که 
گرفته چطور مى خواهد بازى کند و بعد از 
یک سال کار در فوتبال ایران، مورایس چه 
برنامه اى براى تیمش در فصل جدید دارد. 
وى افزود: سپاهان مقابل تراکتور، برخلاف 
فصل قبل که روى مالکیت برنامه داشت، 
کاملا مستقیم و عمقى بازى مى کرد. به عنوان 

مثال توپ را مستقیم براى اسدى یا مغانلو 
مى فرستادند، از ضعف دفاعى تیم تراکتور 
به خوبى استفاده کردند و راحت بردند اما در 
بازى دوم مواریس پلنB را به اجرا گذاشت. 
بازیکنان مثل فصل گذشته با حفظ توپ و رد 
و بدل کردن پاس، کار کردند. بنابراین نتیجه 
مى گیریم مورایس براى هر بازى با توجه به 
حریف خودش، برنامه ریزى مخصوص دارد 
و پلن هاى متفاوتى را اجرا مى کند. بر خلاف 
فصل قبل که اغلب با یک روش کار مى کردند. 
وى تصریح کرد: در مجموع با وجود گذشت 
2 هفته، استقلال، سپاهان و پرسپولیس هنوز 

چک اول را نخورده اند. سپاهان هم وقتى گل 
خورد که 3 گل زده بود. باید ببینیم در بازى 
روز چهارشنبه دو تیم چه برنامه اى را پیاده 
مى کنند و براى تیمى که گل اول را مى خورد 
چه اتفاقى مى افتد. به طور کلى بازى این دو 
تیم همیشه جذاب بوده است. وى در مورد 
تقابل مورایس و نکونام دو مربى با شرایط 
کاملا متفاوت از هم، عنوان کرد: توقعى نیست 
تیمِ نکونام در سال اولى که آمده و با این حجم 
از مشکلات اول شود اما توقع مى رود بتواند 
سهمیه آسیایى را بگیرد. در طرف مقابل 
مورایس یکسال اینجا کار کرده، فوتبال ایران 

و بازیکنان را شناخته و پلن هاى متفاوتى را هم 
اجرا مى کند. فرق مورایس و نکونام این است 
که مورایس نفرات مدنظر خودش را در اختیار 
دارد. معمولا مربیان براى تقویت تیم لیستى 
مى دهند که در آن نفراتِ A، B، C تعریف 
مى شوند. سرمربى سپاهان نفرات A مدنظرش 
را دارد اما نکونام چنین شرایطى ندارد و به هر 
دلیلى نتوانسته تعدادى از گزینه هاى خاص 
خودش را بگیرد. کارشناس فوتبال افزود: 
با اینحال تفکرات خوبِ یک مربى این است 
که بتواند بر اساس داشته هایش از بازیکنانش 

بازى بگیرد و حتى بتواند بهتر بازى بگیرد. 

محمد مایلى کهن پیشکسوت پرسپولیس با اشاره به عملکرد 
بیرانوند در دو هفته اخیر لیگ برتر گفت: عملکرد خوب بیرانوند 
در این دو بازى نشان داد که کاملا آماده است و حرفه اى عمل 
مى کند. تنها مشکل موجود اعتماد به نفس بالاى بیرانوند در دادن 

پاس هاى زیاد بود. 
  عملکرد پرسپولیس 

محمد مایلى کهن در گفت وگو با ایسنا، در ارزیابى از عملکرد 
تیم پرسپولیس در هفته اول و دوم برابر آلومینیوم و تراکتور 
اظهار کرد: در هفته اول رقابت هاى لیگ برتر پرسپولیس با وجود 
اینکه 3 امتیاز بازى را گرفت اما خوب بازى نکرد. در بازى دوم 
برابر تراکتور، پرسپولیس با وجود تماشاگران خونگرم تبریزى 
هوشمندانه بازى کرد و توانست در این دیدار نیز پیروز میدان 
باشد. واقعا بازى مقابل چنین تیمى که از تماشاگران پرشورى 

برخوردار بود، سخت بود. 
  نقاط ضعف پرسپولیس

وى به نقاط ضعف پرسپولیس در این دو دیدار اشاره کرد و 
افزود: پرسپولیس یکى، دو مهره اصلى خود را از جمله آل کثیر که 

در قهرمانى تیم پرسپولیس در فصل گذشته تاثیرگذار بود، در این 
فصل از دست داد. آل کثیر بعد از مصدومیت به پرسپولیس اضافه 
شد و در طى مدت حضورش در پرسپولیس خیلى به این تیم کمک 
کرد. جاى او در خط حمله پرسپولیس واقعا خالى است. در بخش 
هافبک نیز به نظر مى رسد پرسپولیس باید مقتدرانه تر بازى کند. 

  بیرانوند
مایلى کهن همچنین به عملکرد بسیار خوب بیرانوند در این 
دو دیدار اشاره کرد و گفت: عملکرد خوب بیرانوند در این دو بازى 
نشان داد که کاملا آماده است و حرفه اى عمل مى کند. تنها مشکل 
موجود اعتماد به نفس بالاى بیرانوند در دادن پاس هاى زیاد بود؛ به 
طورى که مثل یک هافبک عمل مى کرد که این خطرناك است، 
او باید سریعتر عکس العمل نشان دهد و توپ را از دروازه دور کند. 

  شانس اول قهرمانى
وى درباره حریفان اصلى پرسپولیس در مسیر قهرمانى اظهار 
کرد: همچون گذشته استقلال، سپاهان و تراکتور حریفان اصلى 
پرسپولیس براى رسیدن به قهرمانى است. البته تمام تیم ها 
شاخص هستند و براى موفقیت در لیگ هزینه کرده اند، اما 

سپاهان در این دو دیدار متفاوت و حرفه اى تر از تیم هاى دیگر 
ظاهر شده و با بازیکنان خوبى که جذب کرده، شانس قهرمانى 

سپاهان حتى از پرسپولیس هم بیشتر است. 
  ورزشگاه آزادى 

بازیکن سابق پرسپولیس در پاسخ به این پرسش که در مجموع 
لیگ را تا به امروز چگونه دیدید؟ خاطرنشان کرد: تا به امروز راضى 
کننده بوده و تیم ها شروع خوبى داشتند. تنها مشکل بحث آماده 
سازى استادیوم آزادى است که در این زمینه تصور مى کنم تا 
حدودى به سجادى وزیر پیشین وزارت ورزش کم لطفى شده 
است. 50 سال از عمر ورزشگاه آزادى سپرى مى شود که البته رقم 
خاصى نیست. در دنیا استادیوم هایى وجود دارد که قدمت آن ها 
بیش از 100 سال است. به هر صورت معتقدم حتى اگر به خانه اى 
بعد از سال ها رسیدگى نشود تخریب مى شود. به آزادى نیز در 50
سال گذشته توجه نشده یا بودجه لازم در اختیار وزارت ورزش 
گذاشته نشده که در چنین وضعیتى قرار گرفته است. بازسازى 
باید به تدریج انجام مى شد و نباید این موضوع را تنها به دوره 

سجادى نسبت دهیم. 

 آرمان ملى: تیم تراکتور در هفته هاى نخست لیگ موفق 
به کسب پیروزى نشده است. در حالى که خمز اعتقاد دارد این 
تیم را نبسته، مالک باشگاه تراکتور معتقد است این تیم بهترین 

نتایج بهترى کسب خواهیم کرد. زنوزى مطلق با اشاره به 
صحبت هایش در برنامه فوتبال برتر خاطرنشان کرد: کارشناسان 
فوتبال معتقدند بهترین تیم تاریخ لیگ برتر را گردهم جمع 

گرفت، پاکو خمس هیچ گاه این موضوع را مطرح نکرده و 
این نشان از شخصیت والاى سرمربى تراکتور است، معتقدم 
تراکتور مى تواند در لیگ برتر نتایج به دست آمده را جبران 
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